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Oversigt – åbent møde: 

 

Punkt 01 Godkendelse af dagsorden 

 

Punkt 02 Status på køb af varer og ydelser 

 

Punkt 03 Planlægning af Borgermøde i januar 

 

Punkt 04 Status på Borgergruppens arbejde og ønsker til næste år 

 

Punkt 05 Forslag til dagsordenspunkter for næste møde 

 

Punkt 06 Eventuelt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mødet foregår i borgmesterkontoret den 2. december 2019 og starter kl. 16:15 
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Mødedeltagere: 

 

Hanne Heilmann 

Hans Heilmann 

Josva Lyberth 

Nikolaj Rosing 

Peter Poulsen 

 

Og Thomas Berthelsen, Formand for Borgergruppen 

 

 

Fravær med afbud 

 

 

Fravær uden afbud 
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Punkt 01 Godkendelse af dagsorden 

 

Dagsorden er godkendt 

 

 

 

Punkt 02 Status på køb af varer og ydelser 

 

Maria har fået priser fra NDO Supply og Arctic Import, det er lidt dyrere end estimeret 

Lokaludvalget vil gerne tage imod tilbuddet fra Arctic Import, som er det billigste. 

 

Maria har fået tilbud fra Karl Erik på stakit. 

 

Radio: 

- Maria ringer til Karl Davidsen for at spørge om han vil lave et radioindslag om 

lokaludvalget i KNR radio - Nyheder fra kysten. 

 

- Maria har kontaktet NIPI FM som gerne vil producere lokale radioprogrammer og har sendt 

nummeret til Johannes Fly som kan producere det. Maria ringer til ham og aftaler direkte. 

- Første program skal være en formandsberetning fra Josva om, hvad Lokaludvalget er og vil. 

De næste gange kan det være live med mulighed for at stille spørgsmål. 

 

- Forsamlingshusets bestyrelse snakker også om at lave lokalradio i fremtiden. 

 

Maria er i øvrigt i gang med at undersøge om man kan lave en mobildæmning ved Annersuaq, så 

man kan hæve vandstanden. 

 

 

Punkt 03 Planlægning af Borgermøde i januar 

Hans Heilmann og Josva Lyberth har bestilt lokaleleje af forsamlingshuset og kaffe/kage til 50 

personer d. 9. januar 2020 kl. 19.00-21.00. 

 

På Borgermødet vil man blandt andet præsentere Borgergruppens tidligere projekter og 

Lokaludvalgets kommende projekter. Peter har nogle gamle powerpoint præsentationer som kan 

genbruges med billeder fra blandt andet den gamle kirkegård. 

 

Maria laver en plakat som bliver hængt op d. 6. januar 

Josva aftaler med Maria hvordan plakaten skal se ud. 

Lodtrækning med præmier – for at tiltrække og støtte mindre bemidlede borgere. 

Der vil blive serveret kaffe, the og kage. 

 

Den videre planlægning af borgermødet sker på næste møde d. 7. januar kl. 16.15 i 

Borgmesterkontoret. 

 

 

Punkt 04 Status på Borgergruppens arbejde og ønsker til næste år 

Thomas taler på vegne af Borgergruppens byforskønnelsesgruppen 

Byforskønnelsesgruppen vil gerne have placeret bænke rundt omkring i byen, men det kræver først 

arealtildeling og aftaler med teknisk forvaltning. Byforskønnelsesgruppen har tidligere afleveret en 

projektbeskrivelse hos Staben, men har ikke hørt noget om dette siden. Maria følger op på dette. 
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Lokaludvalget kan eventuelt lave en indstilling til Udvalg for Turisme om at man kan investere i 

grønne bænke som i Nuuk. 

 

Borgergruppen sætter fokus på et problem med udledning af spildevand ved den gamle kirkegård, 

grøften er fyldt og det betyder at området bliver oversvømmet og man er derfor nødt til at lægge 

europaller, for at kunne gå over. Borgergruppen foreslår at der bygges en bro, som også kan være et 

byforskønnende element. 

 

Maria taler i første omgang med tekniks forvaltning om at finde en løsning på problemet og 

undersøger om de kan tømme grøften for skrald, som hindrer vandet i at løbe frit. 

 

 

Punkt 05 Forslag til dagsordenspunkter for næste møde 
Thomas fra Borgergruppen bliver også inviteret med til det næste møde, som primært kommer til at 

handle om planlægning af Borgermøde. 

 

Borgergruppen ønsker at udsmykke den gamle kirkegård med skaller og andet og Lokaludvalget vil 

gerne give Borgergruppen taletid om dette til Borgermødet. 

 

 

Punkt 06 Eventuelt 

Maria foreslår at vi på et næste møde tegner og danner et overblik over alle de ideer, som 

Lokaludvalget har for at være sikre på at de opfylder formålet. 

 

Hans Heilmann foreslår også at tale med Karl Erik om at finde midler til mere julepynt i fremtiden. 

 

 

 

Mødet sluttede kl. 18.05 


